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Rotaryåret 2019/2020 ble totalt sett et godt år for Malvik Rotary, på tross av at covid 19 
etter hvert forsøkte å stikke kjepper i hjulene for vårt normale møteopplegg. Ettersom det, 
på slutten av rotaryåret, ble ansett som for risikabelt å møtes fysisk på Vikhammer hotell, 
besørget Mark et abonnement på nettbaserte Go To Meeting, og vi kunne tilby 
medlemmene å møtes digitalt. Dette fungerte relativt greit for å holde en viss kontakt, men 
det ble ikke særlig stor oppslutning fra medlemmene. Opplegget ble derfor droppet når det 
nye rotaryåret startet. 
 
Programkomiteen gjorde en meget god jobb, og skaffet mange gode foredragsholdere.  
Av disse kan nevnes: 

- ”Reise med den Transsibirske jernbane” ved medlem Terje Magnus Krogseth 
- ”Solcellepaneler” ved Morten Gaustad GeTek AS 
- ”Arkeologiske funn og planer i Trondheim” ved Ian Reed 
- ”Orientering om Selbu Sparebank” ved Line Moen Korstad 
- ”Det nye mobbeombudet i Malvik” ved Helle Garberg Rånes 
- ”Elektrifisering av jernbanen mellom Stjørdal og Storlien” ved Jon Brede Dukan 
-  Bedriftsbesøk Britannia Hotel med bespisning 
- ”Alt du vil vite om framtidskontrakt” ved advokat Harald Krogstad 
- ”Vindkraft i Trøndelag” ved Stig Tore Laugen 
- ”Norge nord og ned” ved Erik Bang Danielsen 

 
Det er blitt gjennomført flere dugnader ved Mariakirken i Mostadmarka, som har resultert i : 

- Framlegging av strøm til kirka. 
- Snekring av utebord og benker plassert på skiferbelagt område. 
- Generelt vedlikehold av uteområdet 

 
Når det gjelder utebordet og benkene må det påpekes spesielt at dette prosjektet ble styrt 
med stødig hånd av Leif Krogstad, men også andre medlemmer la ned en meget stor innsats 
her. Bord og benker ble første gang tatt i bruk da sommeravslutningen ble lagt hit. Naboer til 
kirka og representanter fra menighetsråd og kommune var innbudt til årsavslutningen, og 
det vanket mye ros for dette prosjektet. 
 
Vi fikk 2 nye medlemmer i klubben: Erlend Risvoll og Terje Magnus Krogseth, som begge fra 
første stund har vært aktive i klubblivet. 
 
2 medlemmer har meldt seg ut av klubben:  Bjarne  Brubak og Sigurd Erik Grøstad.  
 
Vi sliter fortsatt litt med å rekruttere nye medlemmer, men siden det indre livet i klubben 
fungere meget bra, er det et godt tegn på at klubben har sin berettigelse.  
 



Et annet forhold er at vi gjerne skulle hatt flere kvinner med, og dette bør være en prioritert 
satsning i tiden framover.  
 
Komiteene har også i dette rotaryåret funger godt. Av interne arrangementer må spesielt en 
meget vellykket bacalaoaften nevnes, hvor Ingrid og Terje B hadde mye av æren. 
 
Alt i alt et godt gjennomført rotaryår , noe som først og fremst skyldes god innsats fra alle 
medlemmene. 
 
 
 
Vikhammer, 19 oktober 2020 
 
 
------------------------------ 
Øystein Sæther  
 
 
 


